
MØTEREFERAT fra SU (skolens samarbeidsutvalg) 

27.09.2023 kl. 18.00 - 19.30 
 

Sted: Personalrommet  

Til stede: SU: Bernt-Erik Hansen (SU-leder), Heidi Haugen (styrer bhg), Randi F. 

Godtfredsen (ansatt skole) og Anne Brodersen (inspektør) 

FAU-ledere: Håkon Leiv Bore (Geitefjellet) og Audhild Aa. Aurebekk (3.trinn) 

 

Forfall: Elevrådet  

Karen Stenslund (enhetsleder/ rektor) var til stede mot slutten av møtet. 

 

 

 

Sak 

nr. 

 Ansvar 

25/23 Godkjenning av innkalling/ dagsorden 

Godkjent 

  

 

26/23 

 

Bli kjent - ALLE MED 

Rektor fortalte fra foreldremøtet på 7. trinn med foresatte og elever som ble en 

vellykket samling.  

 

  

27/23 Orienteringer: 

  

FAU:  

-Ønsker at FAU er mer synlig på hjemmesiden. Årshjulet, oversikt over 

medlemmer og lignende i tillegg til referatene bør legges ut etter hvert. Heidi ser 

nærmere på det. De ønsker også en egen “knapp” for BUA, biblioteket og 

lignende, ikke bare Si i fra- knappen. 

-Ønsker passord til gjestenettet slik at de kan logge seg på nett når de har FAU-

møter. Anne ordner dette til neste møte. 

-Det oppstår trafikkfarlige situasjoner rundt REMA når elever drar for å handle.  

FAU tar dette videre. 

-Tanker rundt at elever er med på foreldremøter er mange. De ønsker heller 

sommeravslutninger hvor lærere, elever og foresatte for de minste trinnene er 

sammen. Kanskje foreldremøter med elever kan gjennomføres på 

mellomtrinnet? 

-Stor forskjell på lekser på trinnene, ifølge foreldre. Anne tar det med til de 

ansatte. Det kom også opp et forslag om at lekseplanen sendes i VISMA. 

-Foreldrene har en del spørsmål rundt mobil- og skjermbruk. En tanke er å 

invitere inn Barnevakten, Lani Øvland fra UIA, politiet eller lignende for å ha 

kurs for de foresatte? FAU tar saken videre. 

  

Ansatte skole (Randi): 

Hjertesukk fra de ansatte: Mye gjenglemt tøy, spesielt ute i skolegården. Hva 

gjør vi? 

 

Ansatte barnehage (Heidi):  

 



-Ser at foresatte liker å forholde seg til VISMA når det gjelder beskjeder, og 

spesielt å få bilder fra de minste avdelingene  

-Jobber nå med hvordan høstmiddagen skal serveres 24. oktober og 

organisering av bytte-dagen med klær. Det er fokus på gjenbruk.  

Benny har noe nytt tøy som kan gis ut til de som trenger det. Heidi forhører seg, 

og gir tilbakemelding til ham. 

 

Inspektør:  

-Minner om opplæring for rektor, FAU og SU-leder i regi av KOMFUG og 

kommunalsjef skole 1. november kl. 18-19.30 på Kongsgård skolesenter. 

Invitasjon kommer. 

-Natteravn 17. november: Foreldrekontakt fra 7. trinn har ansvar for å prøve og 

skaffe 3 til 5 foresatte. 

-Lima FOTO kommer i uke 42 for å ta bilder til katalogen for oppvekstsenteret. 

 

 

28/23 Økonomi 

Utgikk 

 

29/23 Skolemiljøutvalg. 

Rektor sa litt om samarbeidet med Mobilt team. 

 

 

30/23 Eventuelt 

Neste SU-møte: Onsdag 25.10.23 kl. 18.00-19.30 på personalrommet 

 

Vi prøver å legge møtene til siste onsdag i måneden. 

 

 

 Ref. Anne 


